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Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2009. február 3-án 15,00 órakor 
megtartott testületi üléséről.

Helye: Faluház, Salföld.

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő
Raffay Béla képviselő

Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Dr. Verbovszki Valéria helyettes jegyző
Molnár József Kővágóörs polgármestere 

Valamennyi napirendnél jelen van:
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, 
az ülés határozatképes, azt megnyitja. Elmondja, hogy a kiküldött napirendi ponthoz képest 
egy sürgősségi indítványa lenne: 112/2008.(XII.30.) Kth. sz. határozat módosítása Előadó: 
Simonné  Vitányi  Mónika.  Ezen kívül  még  napirend lenne az  interpellációk,  bejelentések, 
képviselői kérdések.
Szavazásra  teszi  fel  a  kiküldött  napirend  elfogadását  a  sürgősségi  indítvánnyal  és  a 
kiegészítéssel együtt.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
a  kiküldött  napirendet  a  sürgősségi  indítvánnyal  és  a  kiegészítéssel  együtt  elfogadja,  és 
meghozza alábbi határozatát:

4/2009.(II.03.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2009. 
február 3-i testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
határozza meg: 
1. Hatósági igazgatási társulás létrehozása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
2. A 102/2008.(XII.30.) Kth. sz. határozat módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika
3. Interpellációk, bejelentések, képviselői kérdések



Napirend

1. Hatósági igazgatási társulás létrehozása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika 

Simonné Vitányi Mónika
2009. december 5-én hoztak egy határozatot arról, hogy Polgármesteri Hivatalt hoznak létre, 
2009.  december  30-án  pedig  egy  olyan  határozatot  hoztak,  hogy  január  1-jével  hatósági 
igazgatási társulást kötnek Kővágóörssel. Ezen a testületi ülésen neveztek ki helyettes jegyzőt, 
akit  felkértek  arra,  hogy  a  hatósági  igazgatási  társulás  megállapodását  készítse  elő.  A 
megállapodási  tervezetet  mindenki  megkapta.  A tervezetben 1,2 millió  forint  hozzájárulás 
szerepel, míg egy időközbeni egyeztetés eredményeképpen a hozzájárulás összege 1,5 millió 
forintra  emelkedett.  Ebben  az  1,5  millió  forintban  benne  van  a  jegyzői  fizetés,  illetve  a 
hatósági igazgatás ellátása is. Elöljáróban ennyit szeretne mondani. Kéri a hozzászólásokat a 
megállapodással  kapcsolatban. Annyit  szeretne még mondani,  hogy a testület  egyhangúlag 
megszavazta  a  Polgármesteri  Hivatal  létrehozását,  illetve  a  hatósági  igazgatási  társulás 
létrehozását is. Most a megállapodás-tervezettel kell foglalkozniuk. 

Mátraházi Zsuzsanna
Miről beszélnek most? A jegyző szerződtetéséről vagy Kővágóörsnek a hatósági igazgatási 
miatt fizetendő járandóságról? Tudniillik két szerződésről van szó. 

Simonné Vitányi Mónika
A második napirendi pontban a jegyző fizetéséről szóló határozatot módosítanák. 

Mátraházi Zsuzsanna
Először a jegyző járandóságát beszéljék meg.

Simonné Vitányi Mónika
A határozatban 53.075 Ft/hó szerepel,  amit  a Ktv. alapján számítottak ki. Ezt az összeget 
módosítanák 5.000 Ft/hó-ra. Az Államkincstárral egyeztettek, ahol azt mondták, hogy olyan 
nincs, hogy valakit  a semmiért  neveznek ki, valamekkora összeget szerepeltetni kell.  Ez a 
legminimálisabb összeg.  A legfontosabb az,  hogy a jegyző bére és az igazgatási  társulási 
hozzájárulás az 1,5 millió forintot ne haladja meg. 
Megadja a szót Sabján Évának.

Sabján Éva
Ezt az1,5 millió forintot havonta kell fizetni, vagy éves szinten?

Simonné Vitányi Mónika
Éves szinten. 

Mátraházi Zsuzsanna
Azt  is  leegyeztették,  hogy a  jegyző  tulajdonképpen  helyettes,  de  a  nem létező  helyettest 
helyettesíti. Létezik olyan, hogy olyan embert helyettesítenek, aki nincs? 
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Dr. Verbovszki Valéria
Igen, ez egy jó kérdés. Neki is megfordult a fejében, és fel is tette a kérdést az Önkormányzati 
Minisztériumban,  ahonnan  azt  a  választ  kapta,  hogy  igen,  ilyen  esetben  is  lehetséges  a 
helyettesítés. 

Simonné Vitányi Mónika
Kérdezi  a  testületet,  hogy amennyiben  a  hozzájárulás  összege  az  1,5  millió  forintot  nem 
haladja meg, el tudja fogadni az összeget? 

Fábián Gusztáv
Ő úgy jött el erre az ülésre, hogy az 1,350 millió forintnál többhöz nem járul hozzá. Most 
azonban  Kővágóörs  polgármesteréhez  lenne  egy  kérdése.  Az  1,5  millió  forintos 
hozzájárulásról már van a testületnek határozata, vagy csak megállapodás van, és még nincs 
elfogadva?

Molnár József
A holnapi nap folyamán lesz testületi ülés Kővágóörsön, és természetesen, ahogy Salföldön 
is, a testület fogadja el határozattal.

Fábián Gusztáv
Tehát nincs elfogadva még Kővágóörsön.

Simonné Vitányi Mónika
Amíg nem ajánlanak fel összeget, Kővágóörs nem is tud dönteni. 

Fábián Gusztáv
Érti. 

Simonné Vitányi Mónika
Várja a hozzászólásokat a napirenddel kapcsolatban. 

Fábián Gusztáv
Az általános rendelkezések első pontjával kapcsolatban lenne egy kiegészítése. Bármennyire 
is  hosszú távban gondolkoznak,  egy hatósági  társulásnak véleménye  szerint  kell  határidőt 
adni. Azt javasolja, hogy egy évre kössék meg a megállapodást, 2009. december 31-ig. Nem 
zárkózik  el  attól,  hogy  beleírják,  hogy  amennyiben  körjegyzőség  alapítása  lehetséges  – 
nyugodtan beleírhatják, hogy Kővágóörssel – úgy a szerződés automatikusan megszűnhet, és 
körjegyzőséget alapíthatnak. 

Simonné Vitányi Mónika
Mindenféleképpen azt szeretnék, ha a „körjegyzőség alakításáig”, mint határidő szerepelne a 
megállapodásban, mivel Vella Zsolttal egyeztetett,  és úgy néz ki, hogy ebben az ügyben a 
három település  még  le  fog  ülni.  Mindenképpen  arra  gondol,  hogy  ne  hagyják  ki  azt  a 
lehetőséget, hogy körjegyzőséget alakítsanak. 

Mátraházi Zsuzsanna
Az ő véleménye az, hogy mivel megfelelő szerződésfelbontási idő van, nem biztos abban, 
hogy meghatározott időre szeretné kötni ezt a szerződést. Nem kötné meg a kezüket ennyire. 
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Egyelőre  mókuskerékben  vannak,  de  aztán  lehet,  hogy  egyszer  kívülről  is  megnézik  a 
mókuskereket, és akkor esetleg meg van kötve a kezük, és nem tudnak mit tenni. Szerinte a 
garanciák  a  felmondásra  illetően  a  három  hónapos  felmondási  határidővel  teljesen 
tisztességesek, nem írna bele határidőt. 

Raffay Béla
Nem  határozná  meg  ő  sem  egy  évben,  azt  a  kitételt  használná,  hogy  a  körjegyzőség 
alakításáig. 

Dr. Verbovszki Valéria
Minden szerződést úgy kötnek, hogy vagy határozott időre, vagy határozatlan időre, vagy egy 
meghatározott feltétel bekövetkeztéig. Ez vonatkozik a megállapodásokra is. Ha kötnek egy 
megállapodást és olyan ok következik be, ami nem szerepel az általános rendelkezések első 
pontjába,  akkor  lép  be  a  rendkívüli  felmondás.  Ha  nincs  semmi  probléma,  és  nem  kell 
rendkívüli felmondással megszüntetni, akkor az általános rendelkezések első pontja jön be. 
Ha körjegyzőséget tudnak alakítani, akkor megszűnik a megállapodás, ha nem tudnak, akkor 
december 31-vel. 

Mátraházi Zsuzsanna
De ezzel megkötik magukat, mert ha más okból szeretnék felmondani a megállapodást, akkor 
nem mondhatnak fel. 

Simonné Vitányi Mónika
Körjegyzőséget bárkivel alakíthatnak, ezért nem is írják bele, hogy Kővágóörssel.

Dr. Verbovszki Valéria
Ekkor lép be a rendkívüli felmondás.

Fábián Gusztáv
Azért ragaszkodna ahhoz, hogy a december 31-i határidőt beleírják a megállapodásba, mert a 
költségekről  is  meg  kell  állapodni.  A  költségekről  minden  évben  a  költségvetésben  kell 
megállapodni,  beállhat  tehát  egy  rosszabb  helyzet,  amennyiben  a  költségek  növekednek, 
lehet, hogy a Salföldnek nem lesz pénze, és más megoldást kell találnia. A költségvetésben 
elfogadnak egy összeget,  és ezzel  az egy évi kifizetést  szavazták meg.  Véleménye  szerint 
tehát logikus beleírni a december 31-i határidőt.

Dr. Verbovszki Valéria
A felmondással kapcsolatos pontokat egy az egyben a törvényből vette át, ezt tehát nem lehet 
módosítani. 

Mátraházi Zsuzsanna
Hát pedig ezen muszáj lesz, mert vannak benne olyan dolgok.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti  szavazásra  teszi  fel,  hogy  a  megállapodást  egy  évre,  2009.  december  31-ig 
kössék meg. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.
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Fábián Gusztáv
Igen. 

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik. 

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 

Fábián Gusztáv
A 3. pontban szerepel,  a „személyi  és tárgyi  feltételeket”.  A későbbiekben a szerződésben 
benne van, hogy közös vagyonszerzéssel a megszűnés esetén el kell számolni. A jelenlegi 
tárgyi feltételeket, csak praktikusság szempontjából kérdezi, ha vannak ilyen tárgyi feltételek, 
azok micsodák?

Dr. Verbovszki Valéria
Például az a szék, amin most ülnek. 

Mátraházi Zsuzsanna
De ez nem közös vagyon. 

Dr. Verbovszki Valéria
A III/1.) pontról beszél, amit alpolgármester úr kérdezett.

Simonné Vitányi Mónika
Véleménye szerint ennek csak akkor lenne jelentősége, ha az év folyamán közösen vennének 
valamit, de ennek kicsi a valószínűsége. 

Dr. Verbovszki Valéria
Ezt a kitételt bele kellett venni. A szerződéseknek vannak kötelező elemei, például ez is. 

Mátraházi Zsuzsanna
Van közös vagyonuk, létezik?

Dr. Verbovszki Valéria
Nem.

Fábián Gusztáv
A  megbízó  önkormányzat  nem  biztosít  tárgyi  feltételeket?  Mert  ebből  a  mondatból  az 
következik, hogy a megbízott önkormányzat biztosítja a tárgyi feltételeket.

Dr. Verbovszki Valéria
Azokat  a  tárgyi  feltételeket,  amivel  a  kollégák  dolgoznak,  mind  a  kővágóörsi  testület 
biztosítja, hiszen ott van a hivatal, ott vannak a számítógépek stb. Itt nem kell nekik semmi,  
csak legyen egy asztaluk, meg egy székük, ha eljönnek ügyfélfogadást tartani. 
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Fábián Gusztáv
Ezt csak azért mondta, mert ez a mondat ez jelenti, ugye? 

Dr. Verbovszki Valéria
Igen. 

Mátraházi Zsuzsanna
Költségtérítés valamiért nincs? 

Fábián Gusztáv
Most  megszavaznak  egy összeget,  és  kijelentik,  hogy minden  tárgyi  feltételt  a  megbízott 
önkormányzat áll. Utána adnak egy összeget, hogy a tárgyi és személyi feltételeket egymillió-
ötszázezer  forinttal  támogatják.  Ebből  következik,  hogy  ők  későbbiek  folyamán  tárgyi 
feltételeket  is  biztosítanak  a  szerződés  szerint.  Az  első  pontba  pedig  beírják,  hogy  nem 
biztosít.

Dr. Verbovszki Valéria
A támogatási összeg tartalmazza pl. a postaköltséget, ahhoz, hogy egyáltalán tudjon működni 
a hivatal.  Ez nem azt jelenti,  hogy ha Kővágóörsön elromlik egy számítógép, akkor azt a 
salföldi 1,5 millió forintból fogják megvásárolni, mert ez nem így van. 

Fábián Gusztáv 
Csak annyit szeretne mondani, hogy egyszer kihangsúlyozzák, hogy minden tárgyi feltételt a 
megbízott  önkormányzat  áll,  másrészt  adnak egy pénzt  a  tárgyi  feltételek  biztosítására.  A 
harmadik pontban szerepel, hogy a megbízó a személyi és tárgyi feltételeit biztosító kiadási 
előirányzatot  a  megbízott  költségvetési  rendeletében  szerepelteti.  Itt  hangzik  el  a  tárgyi 
feltételek.

Dr. Verbovszki Valéria
És ki a megbízott?

Mátraházi Zsuzsanna
Kővágóörs, úgyhogy jó. 

Fábián Gusztáv
Jó, igen, köszöni. 

Simonné Vitányi Mónika
További kérdés a tervezettel kapcsolatban?

Fábián Gusztáv
4. pont első bekezdésében szerepel az összeg, amit be kellene írni. Személy szerint ő úgy jött 
el  erre  az  ülésre,  hogy  1,350  millió  forintot  javasol,  hiszen  ennyi  szerepel  Salföld 
költségvetési  koncepciójában.  Most  annyi  változás  történt,  hogy  polgármester  asszony 
tájékoztatta, hogy evvel az összeggel egy elfogadható összeg kerül Kővágóörs testülete elé. 
Arról kell tehát most szavazni, hogy ki, mit javasol.

Mátraházi Zsuzsanna
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Mielőtt ebbe belemerülnének, menjenek vissza az előző pont negyedik bekezdéséhez, ami úgy 
szól,  hogy  a  kinevezési  és  egyéb  jogkör  tartalmára  az  Ötv.  vonatkozó  rendelkezései  az 
irányadók. Szerinte ne irányadók legyenek, hanem vonatkozzanak. 

Dr. Verbovszki Valéria
Az „irányadók” egy abszolút jogi kifejezés, ami pontosan ide illik.

Fábián Gusztáv
Nem lehet mást beírni?

Dr. Verbovszki Valéria
Az Ötv. egy törvény, amit be kell tartani, attól eltérően nem szavazhatnak. Ilyen nincs, hogy 
nem tartanak be egy törvényt.

Fábián Gusztáv
Azt érti, de az ember arra gondol, hogy irányadó, rögtön arra is gondol, hogy nem biztos, 
hogy be kell tartani. Lehet, hogy ez egy rossz következtetés. 

Dr. Verbovszki Valéria
Ha a jegyző készít el egy társulási megállapodást, akkor az azért történik, mert ő az ő feladata, 
szakmailag ő tudja elkészíteni, és ha a testület kinevezte, az azért történt, mert megbíznak 
benne.  Úgy érzi,  hogy ez  egy kicsit  „kukacoskodás”.  Ha a  képviselő-testület  elé  terjeszt 
valamit,  akkor  az  azt  jelenti,  hogy  a  képviselő-testület  megbízik  benne,  legalábbis 
Kővágóörsön így szokott történni. Nem hiszi, hogy holnap Kővágóörsön ebbe a szóba bele 
fognak kötni, mert tudják, hogy ő tette le az asztalra. Úgy gondolja, hogy a testületnek meg 
kell  bíznia  benne,  és  el  kell  fogadnia,  hogy  ez  a  kifejezés  azt  jelenti,  hogy  betartja  a 
jogszabályok  rendelkezéseit.  Természetesen  lehetnek  olyan  dolgok,  amik  jelentősek, 
előremutató  javaslatok,  és  azt  nagyon  szívesen  veszi,  hogy  ha  elírás  van,  vagy  hibázik 
valamiben, akkor felhívják rá a figyelmét. 

Raffay Béla
Kéri a jegyző asszonyt, hogy nézze el a képviselőknek, ezt az ún. „kukacoskodást”, mert ők a 
Soltész Attila stílusához voltak szokva, úgyhogy ez beidegződött sajnos. 

Fábián Gusztáv
Visszautasítja  a  „kukacoskodás”  szót.  Nem jogi  végzettségű  ember,  ezért  fel  kell  tennie 
kérdéseket. 

Dr. Verbovszki Valéria
Elnézést  kér  a  szóhasználatért.  Hangsúlyozta  is,  hogy  várja,  kéri  a  képviselők  kérdéseit. 
Nagyon szívesen segíti  a képviselő-testület  munkáját,  de a lényegre törő dolgokra kellene 
koncentrálni,  mint  amilyen  például  az,  hogy  mennyi  legyen  a  hozzájárulás,  vagy  az  a 
kiegészítés, amit az előbb az alpolgármester úr terjesztett elő. Ezek a fontos dolgok. 

Simonné Vitányi Mónika
A  lényeg  az,  hogy  szeretnének  mindent  megérteni.  Azért  kérdeznek  rá,  mert  nincsenek 
tisztában az adott szó fogalmával. 

7



Mátraházi Zsuzsanna
A 8. pontban szerepel, hogy „a megbízott önkormányzat jegyzője gondoskodik az ügyiratok 
iktatásáról,  kezeléséről,  irattározásáról  a  kővágóörsi  Polgármesteri  Hivatal  iratkezelési 
szabályzatában  foglaltak  szerint.”  Különbözik  ez  az  iratkezelési  szabályzat  valamiben  az 
általános iratkezelési szabályzatoktól, és ha igen, akkor miben? Ez fontos, mivel erről fognak 
szavazni.

Dr. Verbovszki Valéria
Semmiben  nem  különbözik  másik  iratkezelési  szabályzattól.  Azért  került  ez  bele  a 
megállapodásba,  mivel  Kővágóörsnek  már  van  iratkezelési  szabályzata,  Salföldnek  még 
nincs,  és hogy ne kelljen egy újat  csinálni.  Már eddig is  a kővágóörsi  szabályzat  alapján 
kezelték,  iktatták  az  iratokat.  Minden  ugyanúgy  marad,  mint  ahogy  a  körjegyzőségben 
kezelték az iratokat. Van egy iktató program is, ami nem kevés pénzbe került, évente 72.000 
Ft, és Salföldnek ne kelljen külön programot venni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ezt érti, van erre valamilyen országos szabályzat?

Kolláth Zsuzsanna
Az iratkezelési  szabályzatokat  a  levéltárnak  kell  elküldeni  véleményezésre,  és  csak  az  ő 
jóváhagyásuk esetén lehet a szabályzatot használni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Az önkormányzat tehát maga határozza meg, de a levéltárnak véleményeznie kell. 

Kolláth Zsuzsanna
Van egy központi útmutatás, ami alapján ezeket a szabályzatokat el kell készíteni. 

Fábián Gusztáv
A hozzájárulás összegével kapcsolatban azt tudja javasolni, hogy legyen 1,5 M forint, de kéri, 
hogy a megállapodásban jelezzék, hogy ebben az összes költség szerepel. Mert itt probléma, 
hogy külön kell a jegyzőasszony fizetését, illetve a hozzájárulást fizetni. 

Dr. Verbovszki Valéria
A  szöveg  a  következőre  módosulhatna:  „a  II.  pontban  részletezett  feladat  ellátásához  a 
helyettes jegyzőnek járó kifizetéssel együtt a megbízott települési önkormányzat 1,5 M Ft-tal 
járul hozzá.” Ebben akkor benne van minden. 

Mátraházi Zsuzsanna
Lehet, hogy megint a szavakon lovagol, de véleménye szerint jobb lenne, ha a járul hozzá 
kifejezés helyett, a fizet érte kifejezést használnák. 

Dr. Verbovszki Valéria
Itt hozzájárulásról van szó. 

Raffay Béla
A hozzájárulás azt jelenti, hogy teljes egészében nem fedezi a költségeket. 

Dr. Verbovszki Valéria
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Fizetni a szolgáltatásért  szoktak. Felfoghatják ugyan ezt is szolgáltatásként,  de mégis csak 
közigazgatásról van szó, nem az üzleti világról.

Mátraházi Zsuzsanna
Nem tudja,  hogy  képviselő-társai  ezt  hogy  gondolják  megint,  de  véleménye  szerint  nem 
hozzájárulnak, mintegy önkéntesen, hanem fizetnek valamit valamiért.  A másik,  amit még 
bele kellene írni, hogy Salföld község helyettes jegyzője. 

Simonné Vitányi Mónika
Ez egyértelmű, hiszen Kővágóörsnek nem helyettes jegyzője van. 

Mátraházi Zsuzsanna
De így itt nem tudni, hogy kié ez a helyettes jegyző. 

Dr. Verbovszki Valéria
A helyettes jegyző Salföldé. 

Mátraházi Zsuzsanna
Hát akkor írják be, hogy salföldi helyettes jegyző, és kész. Azért, hogy tudják, hogy kié az a 
helyettes jegyző.

Raffay Béla
Hát nem Káptalantótié az biztos.

Mátraházi Zsuzsanna
Hát ez az, ezért kell beleírni. Úgy tanulta, hogy a szerződésnek nagyon pontosnak kell lennie. 

Simonné Vitányi Mónika
Van valakinek a jegyző asszony által felolvasott megfogalmazással problémája?

Fábián Gusztáv
Ahhoz  nem  ragaszkodik,  hogy  beleírják  azt,  hogy  a  helyettes  jegyző  Salföldé,  mert 
értelemszerűen helyettes jegyző csak náluk van. A másik önkormányzatnak jegyzője van. A 
megállapodásban két önkormányzatról van szó. Salföldről és Kővágóörsről, és a két község 
közül csak Salföldnek van helyettes jegyzője. Harmadik község szóba sem jöhet. Ez okból 
kifolyólag neki a fogalmazás megfelel. 

Raffay Béla
Neki is megfelel. 

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel, hogy a IV. pont 1. bekezdése a következő legyen: „A II. 
pontban részletezett feladat ellátásához a helyettes jegyzőnek járó kifizetéssel együtt 1,5 M 
forinttal járul hozzá.”

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.
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Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 

Dr. Verbovszki Valéria
Az I. pontbeli változás miatt, a VI./3.) pont kiegészülne a következővel: „2009. december 31. 
napján.”

Mátraházi Zsuzsanna
Hiányolja a felsorolásból a felmondással történő megszűnést.

Dr. Verbovszki Valéria
Mivel  ez  a  pont  az  automatikus  megszűnéseket  szabályozza,  a  felmondással  történő 
megszűnés pedig nem automatikus megszűnés. A VI./1.) pont a rendes felmondást, a VI./2.) 
pont a rendkívüli felmondást tartalmazza, míg a VI./3.) pont azt, ha társulás automatikusan 
megszűnik. 

Mátraházi Zsuzsanna
Nem érti.

Dr. Verbovszki Valéria
A 3. pont az azonnali hatályú megszűnés. Ha itt nem sorolják fel azokat a megszűnési okokat, 
akkor bejöhet bármi. 

Fábián Gusztáv
Akkor írják be azt, hogy a társulás azonnali hatállyal megszűnik. 

Dr. Verbovszki Valéria
Magát  az  azonnali  hatályt  mindegyik  franciabekezdés  felsorolja,  megtölti  tartalommal  az 
azonnali hatályt. 

Mátraházi Zsuzsanna
Azt olvassa, hogy a társulást  2009. december 31. napján mondhatja fel,  de ha megszűnik, 
akkor mit mond fel? Felesleges akkor ez a bekezdés. 

Dr. Verbovszki Valéria
A  felmondásra  akkor  kerül  sor,  ha  valamelyik  tag  a  VI./3.)  ponton  kívüli  okból  akarja 
megszüntetni  a  társulást.  A két  időpont  most  az alpolgármester  úr  elfogadott  kiegészítése 
miatt esik egybe.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen, ő javasolta is, hogy egyben szavazzanak, ne külön-külön. 
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Fábián Gusztáv
Meghatározták,  hogy  egy  évig  tart,  de  december  28-án  szavazhatnak  arról,  hogy 
meghosszabbítják újabb egy évre. Ugyanakkor ez a rész azt a lehetőséget adja, hogy a társulat 
tagja december 31. előtt három hónappal felmondhatja a társulást, és akkor a következő évben 
már nincs társulás. Akár Kővágóörs, akár Salföld felmondhatja a társulást. A felmondásnak 
annyi lenne a jelentősége, hogy nem akarja folytatni a társulást december 31. után. Egyébként, 
ha nem mondja ki, bármikor dönthet arról, hogy a következő évre is megköti a társulást. 

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel a hatósági igazgatási társulási megállapodást az elfogadott 
módosításokkal együtt.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 

Simonné Vitányi Mónika
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavaz és tartózkodás nélkül a 
hatósági igazgatási társulási megállapodást elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

5/2009.(II.03.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az ülésen 
elfogadott  kiegészítésekkel  és  módosításokkal  együtt 
elfogadja  a  képviselő-testület  elé  beterjesztett  Hatósági 
Igazgatási Társulási Megállapodást.

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot  Kővágóörs  Község  Önkormányzata  Képviselő-
testületének  küldje  meg,  és  felhatalmazza  a  megállapodás 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

2. A 112/2009.(XII.30.) Kth. sz. határozat módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

11



Dr. Verbovszki Valéria
A határozatot a jegyzői kinevezéséről hozták. 
Ismerteti, hogy módosulna: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 112/2008.
(XII.30.) Kth. sz. határozata első bekezdése utolsó mondata helyébe az alábbi szöveg lép: 
„illetményét  5000  Ft/hó  összegben  állapítja  meg.”  A  képviselő-testület  utasítja  a 
polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat módosításáról és a határozatot az érintettnek 
küldje meg. Felelős: polgármester Határidő: azonnal. 

Fábián Gusztáv
Ide is bele lehetne írni, hogy december 31-ig ennyi a fizetés, hiszen ezután módosulhat. 

Dr. Verbovszki Valéria
Egy helyettes jegyző addig működik, amíg nincs kinevezett jegyző.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 

Simonné Vitányi Mónika 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

6/2009.(II.03.) Kth. sz. határozat

 Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
112/2008.(XII.30.)  Kth.  sz.  határozata  első  bekezdése 
utolsó mondata helyébe az alábbi szöveg lép: „illetményét 
5000 Ft/hó összegben állapítja meg.” A képviselő-testület 
utasítja  a  polgármestert,  hogy  gondoskodjon  a  határozat 
módosításáról és a határozatot az érintettnek küldje meg. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal
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3. Interpellációk, bejelentések, képviselői kérdések

Mátraházi Zsuzsanna
Szeretné tudni, hogyan áll a bolt ügye. 

Simonné Vitányi Mónika
Egyelőre  nem  tud  többet  mondani  annál,  mint  amennyit  az  előző  testületi  ülésen  is 
elmondott. Az önkormányzatnak már nem igazán van köze ehhez a dologhoz, mivel a bérleti 
jogviszonyt megszüntették. 

Fábián Gusztáv
A Coop ki akarja adni valakinek, aki felújítaná? 

Simonné Vitányi Mónika
Van egy vállalkozó, aki azt mondta, hogy lenne rá pénze. Büfét is szeretne működtetni. Az 
épület  mögé  kiülőt  tervez.  Ennek  kapcsán  elmondta  a  vállalkozónak,  hogy  ehhez  az 
önkormányzat  hozzájárulását  kell  kérnie,  mivel  az  önkormányzati  terület.  Felveszi  az 
építéshatósággal a kapcsolatot, hogy mihez kell engedély, mihez nem. Egyelőre ennyit tud. 
Az ingatlant felértékelték 18,5 M forintra.

Mátraházi Zsuzsanna
A közvilágítás nagyon hamar bekapcsol, ezen nagyon sokat tudnának spórolni. Fogalmazni 
kellene egy levelet. Tudja, hogy beszéltek velük, de testület elé sosem került. Szavazzanak 
meg egy levelet, és küldjék el. 

Simonné Vitányi Mónika
Rendben. 
Megköszöni a részvételt, és az ülést 16,05-kor bezárja. 

Simonné Vitányi Mónika Dr. Verbovszki Valéria
polgármester           jegyző
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